

白光焊台 HAKKO FX-951焊台

产品名称	白光焊台 HAKKO FX-951焊台
公司名称	深圳市信之达科技有限公司
价格	1.00/台
规格参数	FX951:FX-951 HAKKO:白光 FX-951白光:fx-951 HAKKO
公司地址	深圳市宝安区沙井街道上星工业区
联系电话	13148880362

产品详情

白光焊台/hakko

fx-951焊台，连体式焊台，日本白光焊台，t12烙铁头专用焊台，温度精准高，升温高。信之达科技优势供应日本白光焊台 hakko fx-951esd拆消静电电焊台

产品参数：

功率消耗：75w 控温范围：200-450

温度稳定：±5 输出电压：24v

外部尺寸：80 (w) x130 (h) x131 (d) mm

主机重量：1.2kg 70w 发热组件与焊咀二合一复合设计，回热速度极快。焊台设计小巧，节省工作空间。插卡式温度控制，防止随意改动焊接温度。设有省电功能，待机状态时焊咀温度自动降低到200 ° c。拆消静电设计，24v输出之发热组件，绝对能保护敏感之组件和工作人员之安全。

设有温度补正功能，当焊咀温度与实际温度有误差时，只需输入补正值，焊台即会补正温度。规格 功率消耗75w控温范围200 ~ 450 ° c温度稳定 ± 5 ° c (无负荷时)*上述温度是用hakko 191温度计测量。

light welding units /hakko fx-951 soldering station, integral soldering station, japan light welding units, iron head special welding machine t12, temperature of high precision, high temperature rise.

what the technology advantage of supply japan light welding units hakko fx-951esd demolition eliminate electrostatic

welding machine

product parameters:

power consumption: 75w temperature range: 200-450

temperature stability: ± 5 output voltage: 24v

the external size: 80 (w) x130 (h) x131 (d) mm

the host weight: 1.2kg

70w heating assembly and welding in composite design, heat at a fast speed. soldering station compact design, saving space. plug in temperature control, to prevent arbitrary changing welding temperature. with the power function, the standby state when tip temperature is automatically reduced to 200 ° c. eliminate static design, heating components of 24v output, absolutely can to protect the safety of sensitive components and working staff

with temperature compensation function, when tip temperature and actual temperature error, only need to input the correction values, soldering station will be corrected temperature. specification of power consumption 75w temperature range 200 ~ 450 ° c temperature stable ± 5 ° c (no load) * the temperature is measured by using hakko 191 thermometer